

Protokoll

Torsdag 8 maj kl. 17:30-20:10

Allégården Högsäter

Närvarande: Mats Blom, Hans-Erik Ringström, Linus Olsson, Peo Johansson.

Närvarande via länk; Jim Mattson, Jimmy Brinkenberg och Jonatan Larsson

Nr Ärende

§ 15 Föregående mötesprotokoll § 6–14.

Uppföljning...

§ 7, ny egen punkt nedan §16

§ 9C, rapport från Peo §18A

§ 9D, rapport nedan Mats §18D

§ 10A, uppföljning nedan via §16

§ 10B, uppföljning nedan §19

§ 11, rapport nedan § 20

§ 13, uppföljning arrangemang §17

Beslut: Styrelsen beslutar lägga protokollet till handlingarna.

§ 16 Riktlinjer / Spelregler

Hel/halvdag med styrelsen (RF/SISU).

Föreligger förslag från Mats att styrelsen avsätter en dag för att diskutera styrelsens uppdrag och arbetssätt samt planering för höstens verksamhet.

Beslut: Styrelsen skall genomföra en planeringsdag innan sommaren. Mats får i uppdrag att kontakta RF/SISU för hjälp med lokal samt handledning under dagen

§ 17 Utveckling av arrangemang

Diskussion kopplat till Jims inspel förra styrelsemötet 2025-04-01 (§13 förra möter ang. utveckling av våra arrangemang).

Hans-Erik presenterar en statistiksammanställning över föreningarnas tävlingsdeltagande på distriktets tävlingar.

Beslut: Fortsatt diskussion på kommande möten.

§ 18 Rapporter

A. Peo – inrapportering till SOFT. Peo har haft kontakt med SOFS vilka förväntningar det finns på BDOF för hur vi inrapporterar t.ex. nya styrelsemedlemmar. Svaret är att det finns inga direkta rutiner. Har vi en uppdaterad hemsida så söker man information där annars går det bra med e-post till förbundschefen.

B. Ekonomi; Hans-Erik redogör för det ekonomiska läget. Medlemsavgifterna från föreningarna är fakturerade. För närvarande har vi ett faktiskt underskott på 23 000 kr vilket är enligt plan.

C. Kommittéer; Jim rapporterar från ungdomskommittén. Verksamheten bedrivs enligt plan. Påtalar att våra DM-tävlingar i september krockar med USM som genomförs i Säffle/Åmål under samma helg. Frågan skickas vidare till tävlingskommittén för kännedom. Jimmy har inget nytt att rapportera om tävlingskommitténs arbete.

Linus rapporterar från juniorkommittén. Juniorerna har deltagit på SM, ultralång (Swedish League, #1).

Hans-Erik rapporterar från PreO-kommittén. PreO i Väst under Kristi himmelfärdshelgen som i år infaller **30/5-2/6**. Arrangörsskapet går runt bland grann-distrikten Göteborg, Bohuslän-Dal och Västergötland och i år är det Bohuslän-Dals tur att arrangera PreO i Väst.

- D. Rehns BK (65+) Uddevalla OK samordnade ett möte i slutet av april. 6 personer kom från tre-fyra klubbar. Ett arrangörsmaterial kommer att presenteras lite senare.

§19 **Utbildningsansvarig**

SOFT har påtalat att man vill att distrikten ha en person eller kommitté utsedd som man kan kommunicera med angående förbundets utbildning och distriktens behov. Vem inom styrelsen, eller inom vårt distrikt vore bäst lämpad? Hans-Erik har pratat med SOFT om vilka förväntningar som finns. Hans-Erik känner för frågorna och kan tänka sig att bli vår kontaktperson/samordnare.

Beslut: Styrelsen beslutar utse Hans-Erik Ringström till distriktets kontaktperson vad det gäller utbildningsfrågor.

§ 20 **Värdetävlingar**

Brev föreningar 10Mila/Värdetävlingar.

Breven till föreningarna är utskickade och presenterade på vår hemsida. Styrelsens ledamöter meddelar att flera föreningar har eller planerar att ha möten om hur man ser på möjligheter och intresse att arrangera värdetävlingar. Svar från föreningarna önskas senast 1 juni.

§ 21 **SOFT**

- A. Framtidsträff genomfördes 2 april. Handlade om ledarlabben, ungdomsråd, föreningsutveckling mm.
Mejl med material från framtidsträffen är skickat till styrelsen för kännedom 2025-05-02.

Beslut: Styrelsen beslutar uppdra åt Hans-Erik att skicka ut materialet till klubbarna.

- B. Matts rapporterar från möte med Ordförande och Förbundschef. Det är 7 nya distriktsordföranden i landet. Pratade om värdetävlingar, svårigheter med att få till folk på olika poster och svårigheter att få jämställda (antal män/kvinnor) styrelser och kommittéer. Diskuterade även läget angående sammanslagning av distrikt. Frågan om sammanslagning av distrikt är för närvarande vilande men kan kanske bli aktuellt igen i någon form.

§ 22 **Uppskattning**

Är det läge att uppmärksamma goda prestationer i BDOF?

- A. Ledare/eldsjäl
B. Arrangemang
C. DM-mästare samtliga DM
H/D 21 enbart, eller alla klasser liknande ungdomsserien?

Styrelsen diskuterar frågan. Inga beslut fattas.

Kan man se vilken förening som utvecklas bäst? Jimmy funderar på frågan. Kan också tas upp på föreningsledarträffen om jaktstart för 10 -12 åringar

§ 23 Kalendarium 2025

- A. SOFT -möten 27 maj, 25 juni, 10 sep, 20 okt (Webb-möten)

Beslut: Linus representerar distriktet den 27:e maj

- B. SOFT ordförande konferens 15–16 november. Mats kan ej.

Beslut: Frågan tas upp igen

- C. Föreningsledarträff datum?

Beslut: Styrelsen beslutar att föreningsledarträffen skall hållas den 22 november

- D. Kommittémöte 2026 datum?

Beslut: Styrelsen beslutar att kommittédagen genomförs i mitten av januari.

§ 24 Övriga frågor

Styrelsen diskuterar vad som gör att en förening ökar i medlemsantal, får en stark verksamhet mm. Vad har man gjort bra. Kvillebyn och Ed har för närvarande en stark verksamhet. Jimmy och Jim representerar dessa klubbar och lovar att fundera på frågeställning och återkomma med resultatet.

Mats väcker frågan om hur vi får en bra dialog med valberedningen.

Beslut: Bjuda in någon representant från valberedningen till våra styrelsemöten samt skicka ut protokoll från våra möten till valberedningen. Styrelsen beslutar vidare att lägga ut protokollen även på vår hemsida.

Nästa möte

- § 25 5 juni hemma hos Hans-Erik Ringström, Bäckevall 21, kl. 17:00

Kommande styrelsemöten blir 26 augusti, 25 september, 21 oktober och 4 november

Vid Protokollet


Peo Johansson

Justeras


Mats Blom